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           W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną na Sesji Rady Miasta Kalisza w dniu 30.05 br.

w sprawie przejazdów kolejowych na terenie miasta Kalisza, w tym w szczególności przejazdu

kolejowego znajdującego się w ciągu ul. Sąsiedzkiej, uprzejmie wyjaśniam jak niżej.

W dniu 05.06 br. Miejski Zarząd Dróg i Komunikacji w Kaliszu wystąpił do PKP Polskie

Linie  Kolejowe  S.A.  z  zapytaniem  dotyczącym  planowanych  modernizacji  przejazdów

kolejowych  znajdujących  się  na  terenie  miasta  Kalisza.  Jednakże  do  dnia  przygotowania

odpowiedzi na powyższą interpelację nie otrzymano żadnej informacji w przedmiotowej sprawie.

Informacja  w przedmiotowej  sprawie  zostanie  udzielona  odrębnym pismem,  niezwłocznie  po

zajęciu stanowiska przez PKP PLK S.A. W ostatnim czasie (tj. w miesiącu maju) PKP PLK S.A.

wykonało remont przejazdu kolejowego w ciągu ul. Lubelskiej.

W  kwestii  przejazdu  znajdującego  się  w  ciągu  ul.  Sąsiedzkiej  informuję,  iż  w  celu

rozwiązania  problemu  dotyczącego  jego  niewystarczającej  szerokości  należałoby  wykonać

przebudowę  ul.  Sąsiedzkiej  wraz  z  samym  przejazdem  kolejowym.  Ze  względu  na  brak

zabezpieczonych środków finansowych w Budżecie Miasta Kalisza na ten cel, nie podejmowano

rozmów na temat modernizacji tego konkretnego przejazdu.
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